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Syskonförtur i Nacka  
 
Interpellation från Socialdemokraterna till Eivor Örenmark (M), utbildningsnämndens ordförande  
  
 
Varje dag rör sig många barn till och från olika skolor i Nacka. Vissa skjutsas av föräldrar medan andra 
går eller använder kollektivtrafiken. För många familjer blir det idag svårigheter då barnen ofrivilligt 
går på olika skolor. Att införa syskonförtur skulle minimera resandet och underlätta livspusslet för 
många familjer. Det skapar även likvärdig konkurrens mellan huvudmännen.  
 
Socialdemokraterna har i utbildningsnämnden lagt ett politikerinitiativ om att utreda detta och 
kunna införa syskonförtur i Nackas kommunala skolor. Rättsläget kring detta har tidigare varit oklart, 
men flera av våra grannkommuner såväl som de flesta friskolorna i kommunen, använder 
syskonförtur som urvalskriterium till skolor redan idag. Vi anser att Nacka bör gå samma väg.  
 
Mot denna bakgrund önskar vi att följande fråga besvaras:  
 

- Vill ni införa syskonförtur i Nackas kommunala skolor?  
 

  
Andreas Andersson (S)  
 


